
Verslag extra ledenvergadering Kunstliefde - 27 sept 2023 
 
Aanwezig; in totaal 32 kunstenaarsleden en kunstlievendeleden en Mariël Oolthuis (Secretaris) en 
Rob Gründemann (Voorzi@er), Elaine Vis (projectgroep)    
 
Tevens heeG het bestuur 16 schriGelijke reacJes per email ontvangen van leden die niet bij de 
vergadering aanwezig konden zijn maar wel hun vragen en ideeën met ons wilden delen.  
 
 
Vorige week woensdag (27 september 2023) heeG er een extra ledenvergadering van Kunstliefde 
plaatsgevonden in verband met het aangekondigde vertrek van de huidige directeur Astrid 
Vromans. Als gevolg hiervan hebben wij als Kunstliefde vanaf eind oktober geen verantwoordelijk 
uitvoerder meer in de organisaJe. Bijkomend belangrijk punt is dat er uiterlijk 31 januari 2024 een 
nieuwe subsidieaanvraag bij de gemeente Utrecht moet worden ingediend voor de Cultuurnota 
2025-2028 (ervan uitgaande dat wij van deze aanvraagmogelijkheid gebruik willen maken).   
 
Alle leden hebben voorafgaand aan de vergadering een bericht van Astrid Vromans ontvangen 
waarin zij een toelichJng heeG gegeven op haar moJeven om Kunstliefde te verlaten.  
 
Daarnaast hebben alle leden ook een eerder aan het bestuur verzonden brief ontvangen met 
toelichJng van de projectgroep over hun voorstel voor de oprichJng van een aparte sJchJng voor 
de projecten.   
 
----   
 
In het algemeen was eenieder (Via de e-mail en Jjdens de vergadering) verrast door het snelle 
vertrek van Astrid. Ook waren er vragen over haar moJeven.  
 
Vervolgens heeG er discussie plaatsgevonden over de toekomsJge koers van Kunstliefde. Daarin 
bleek een vrij algemeen voorkeur te bestaan voor conJnuering van de huidige acJviteiten van 
Kunstliefde, inclusief een nieuwe subsidieaanvraag bij de gemeente Utrecht.  
 
Het bestuur heeG aangegeven dat Kunstliefde zonder deze gemeentelijke subsidie de bijdrage van 
de leden fors zal moeten verhogen en dat we desondanks waarschijnlijk toch het pand op de 
Nobelstraat zouden moeten verlaten.  
 
Daarnaast werden er suggesJes gedaan voor vernieuwing van acJviteiten, zoals bijvoorbeeld meer 
ruimte te geven aan creaJeve acJviteiten binnen de huidige huisvesJng (atelierfuncJe) en met 
onze producten meer naar buiten te treden.  
 
Ook is geïnventariseerd welke leden na het vertrek van Astrid acJef bij kunnen en willen dragen 
aan lopende acJviteiten en aan de voorbereiding van de subsidieaanvraag bij de gemeente. 
Verschillende leden hebben Jjdens de vergadering laten weten hieraan te willen bijdragen. Het 
bestuur zal hiervoor de komende week een uitgebreidere inventarisaJe doen onder de leden van 
Kunstliefde. Voor uitgebreidere acJviteiten zal een financiële vergoeding kunnen worden gegeven, 
zoals ook voor het schrijven van de subsidieaanvraag.  
 



Daarnaast is het voorstel van de projectgroep besproken om een aparte sJchJng op te richten 
voor hun acJviteiten zoals de Atelierroute en UtrechtDownUnder. Dit voorstel is voorafgaande aan 
de vergadering aan alle leden toegestuurd. Tijdens de vergadering was Elaine Vis aanwezig om het 
voorstel toe te lichten.  
 
Als belangrijkste moJeven vanuit de projectgroep voor de oprichJng van een sJchJng werden 
onder andere genoemd; risicospreiding, de noodzaak voor een solide basis voor de projecten, het 
verschil in missie en visie tussen de vereniging en de projecten en de noodzaak om 
belangenverstrengeling te voorkomen.  
 
Tijdens de discussie hierover kwamen vragen aan bod over de wenselijkheid en mogelijkheid voor 
het oprichten van een dergelijke sJchJng en de implicaJes daarvan voor de projectgroep en 
Kunstliefde. Vastgesteld werd dat het bestuur hierover verder in gesprek zal gaan met de 
projectgroep en ter zijne Jjd een besluit hierover zal voorleggen aan de leden in een Algemene 
Ledenvergadering.   
 


